
 
Městská část Praha 17 

Zastupitelstvo městské části  
 
 

Zápis  
z 18. zasedání konaného dne 27. 2. 2013 

 
 
 
 
 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas. 

 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 
 

 
 
 

Začátek zasedání: 15:07 hod. 
Konec zasedání:     20:15 hod. 
 
 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny 
 
 

Přítomno: 22 členů ZMČ 
Omluven: p. Opluštil 
 
 
 

Ověřovatelé: p. Hájek, p. Stloukal  
Pro 19, proti 0, zdrželi se 2, nehlasoval 0 
 
 

 

Návrhový výbor: p. Marek, pí Vítková  
Pro 19, proti 0, zdrželi se 2, nehlasoval 0 
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Návrh programu  
 

18.1     Kontrola zápisu 
18.2     Změny rozpočtu k 31. 12. 2012 
18.3     Návrh rozpočtu Městské části Praha 17 na rok 2013 
18.4     Návrh rozpočtového výhledu na roky 2014 až 2018 
18.5     Plán investic a velkých oprav na roky 2012 až 2018 
18.6     Podmínky pro poskytování grantů v oblasti sportu, volnočasových aktivit,  
           školství a kultury 
18.7     Stanovisko k záměru výstavby Pietního parku pro zvířata 
18.8     Smuteční síň řepského hřbitova  
18.9     Odejmutí veřejného osvětlení, které je součástí stavby  
          „Nová parkoviště pro polikliniku v ul. Bendova a v ul. Žufanova, Praha 6 – Řepy“  
           ze svěřené správy MČ Praha 17 
18.10 III. kolo výběrového řízení na prodej nemovitostí Slánská č. p. 269  

(čínská restaurace) a Žalanského č. p. 268 (bývalé sídlo části MČ P17 – OŽPD), 
včetně všech přilehlých pozemků (celková zastavěná plocha: 229 m2,  
ostatní výměra pozemků: 410 m2) 

18.11 Nová Pravidla výběrových řízení na pronájem bytů svěřených  
hlavním městem Prahou Městské části Praha 17 

18.12 Volná bytová jednotka o vel. 3+1/L v 1. podlaží domu čp. 1281  
            ve Španielově ulici s dluhem 
18.13 Volná bytová jednotka o vel. 3+1/L v 8. podlaží domu čp. 1284  
            ve Španielově ulici s dluhem 
18.14 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení 

k bytu o vel. 2+kk v 1. podlaží domu čp. 1137 v Jiránkově ulici na období delší  
než 1,5 roku a o ponechání bydlení v bytě bez nájemní smlouvy 

18.15 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  
k bytu o vel. 4+1/L v 5. podlaží domu čp. 1152 ve Vondroušově ulici  
na období delší než 1,5 roku   

18.16 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  
k bytu o vel. 3+1 v 7. podlaží domu čp. 1162 ve Vondroušově ulici  
na období delší než 1,5 roku 

18.17 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení 
k bytu o vel. 1+kk v 1. podlaží domu čp. 1265 ve Španielově ulici na období delší 
než 1,5 roku   

18.18 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení 
k bytu o vel. 1+kk v 6. podlaží domu čp. 1051 v Nevanově ulici na období delší  
než 1,5 roku 

18.19 Návrh skladby sportovišť pro Sportovní centrum Na Chobotě 
18.20 Náměty a připomínky členů ZMČ 

 
 

Hlasování o programu: 
 
Pro 21, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 
 
 
Zastupitelé obdrželi písemnou informaci právníka odboru správy obecního majetku  
ThDr. JUDr. Leo Salveta, Th.D. ve věci úpravy nájemného za pronájem ordinací.  
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1) Kontrola zápisu 
 

Zápis ze 17. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 12. 12. 2012 
 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
 

Pro 21, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 0 
 
2) Změny rozpočtu k 31. 12. 2012 
 

Usnesení: 
 

ZMČ bere na vědomí rozpočtová opatření č. 76 – 95.         
 

T: ihned/ Z: EKN 
 
3) Návrh rozpočtu M ěstské části Praha 17 na rok 2013 
 

Diskuse: 
 

Dr. Finger 
- MČ má dnes k dispozici cca 1 miliardu Kč, které jsou z prodeje bytových jednotek   

a které jsou postupně investovány - dotaz, jakým způsobem se dále budou získávat 
finanční prostředky na další rekonstrukce, apod.   

- dotaz – schválený rozpočet r. 2012 a 2013 (porovnání) 
 

Mgr. Černovský  
- odpověděl na dotazy Dr. Fingera – jedná se o porovnání údajů rozpočtu toku 2012  

tak, jak byl schválen na začátku roku, bez promítnutí rozpočtových změn provedených 
v průběhu roku  

- do budoucna je předpoklad, že další rozsáhlé investice nebudou, infrastruktura městské 
části bude na dostatečné úrovni (na další výstavbu nejsou ani prostory) 

- co se týče oprav, v tomto případě se jedná o běžné výdaje a MČ se dlouhodobě snaží,  
aby byly pokryty výhradně běžnými příjmy  
 

Dr. Finger 
- dotaz, zda je možné v rozpočtu počítat s opravou silnice a chodníku v ulici Mrkvičkova  

 

Mgr. Černovský  
- záleží, kdy dojde k převodu pozemků  
- správa komunikací a chodníků se bude ještě vyjasňovat  

 

MUDr. Katra  
- dotaz na zapojení úspor minulých let - 18 mil. Kč a kolik finančních prostředků  

ještě zbývá)  
 

Mgr. Černovský  
- vysvětlil princip, jak dochází ke vzniku úspory z minulých let  

(účetnictví obcí – oblast daní z příjmů hospodářské činnosti) 
- pasiva, kterými jsou z části kryty volné zdroje MČ (1 040 mil. Kč)  

 

p. Bartoš 
- dotaz, zda obec vlastní vysavač na psí exkrementy 

 

Mgr. Černovský  
- odpověděl na dotaz p. Bartoše - ano  
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Usnesení: 
 

ZMČ ruší rozpočtové provizorium městské části Praha 17 schválené usnesením  
Zastupitelstva městské části Praha 17 č. 17.5 ze dne 12. 12. 2012. 
 

ZMČ schvaluje finanční zdroje rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2013  
dle tabulky č. 1 Bilance rozpočtu na rok 2013. 
 

ZMČ schvaluje návrh rozpočtu městské části Praha 17 na rok 2013 v hlavní činnosti  
dle tabulky č. 1 Bilance rozpočtu na rok 2013 v této výši: 

- příjmy celkem 127 035,5 tis. Kč 
- výdaje celkem 301 040,8 tis. Kč 
- plánovaný schodek 174 005,3 tis. Kč, který je krytý třídou 8 – financování,  

to je zapojením úspor finančních prostředků z hospodaření minulých let 
 

ZMČ schvaluje počet zaměstnanců, prostředky na platy a na ostatní platby na rok 2013  
dle tabulky č. 3 Návrh počtu zaměstnanců, prostředků na platy a na ostatní platby na rok 2013. 
 

ZMČ schvaluje počet zaměstnanců, prostředky na platy a na ostatní platby na rok 2013  
v příspěvkových organizacích dle tabulky č. 3 Návrh počtu zaměstnanců, prostředků na platy  
a na ostatní platby na rok 2013. 
 

ZMČ schvaluje plán hospodářské činnosti městské části Praha 17 na rok 2013  
dle tabulky č. 4 Plán hospodářské činnosti na rok 2013 v této výši: 

- výnosy a tržby celkem 83 558 tis. Kč 
- náklady celkem 30 842 tis. Kč 
- hospodářský výsledek před zdaněním (zisk) 52 716 tis. Kč 

 

ZMČ zmocňuje Radu městské části Praha 17 na základě § 94 odst. 2 písm. h)  
zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších změn,  
provádět rozpočtová opatření do výše 1 000 tis. Kč pro jednotlivé případy,  
které se budou týkat: 

- 1. změn rozpočtu příjmů a výdajů a zapojení fondů městské části 
- 2. přesunů mezi jednotlivými položkami rozpočtu v rámci schváleného rozpočtu 

kapitoly a čerpání z rozpočtové rezervy rozpočtu městské části  
 

ZMČ zmocňuje Radu městské části Praha 17 na základě § 94 odst. 2 písm. h)  
zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších změn,  
provádět rozpočtová opatření bez omezení výše, která se budou týkat: 

- 1. změn rozpočtu v souvislosti s přijetím účelových dotací z rozpočtu hl. m. Prahy  
a ze státního rozpočtu 
 

O provedených rozpočtových opatřeních bude Rada městské části Praha 17 informovat 
Zastupitelstvo městské části Praha 17 vždy na jeho nejbližším zasedání. 
 

ZMČ ukládá Radě městské části Praha 17 provádět průběžnou kontrolu plnění rozpočtových 
příjmů a čerpání rozpočtových výdajů v hlavní činnosti. 
 

ZMČ ukládá Radě městské části Praha 17 provádět průběžnou kontrolu plnění výnosů a čerpání 
nákladů v hospodářské činnosti. 
 

ZMČ ukládá Radě městské části Praha 17 pravidelně seznamovat členy  
Zastupitelstva městské části Praha 17 o plnění bodu 1 a 2 tohoto usnesení prostřednictvím 
„Zprávy“ o plnění rozpočtu a plánu hospodářské činnosti městské části Praha 17  
a to po ukončení každého čtvrtletí roku 2013. 
 

Pro 12, proti 1, zdržel se 6, nehlasoval  2/ T: ihned/ Z: EKN 
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4) Návrh rozpočtového výhledu na roky 2014 až 2018  
(před projednáním tohoto bodu byl projednán bod 18.5 – číslování se však nemění)  
 

Diskuse: 
 

MUDr. Katra 
- upozornil, že tempo utracení finančních prostředků není dobré  
- investice se budou muset časem dotovat  
- upozornil, že u zakázek dochází často k vícepracím – např. v případě rekonstrukce 

Makovského se investice nakonec zvýšila na 220 mil. Kč 
 

p. Stloukal  
- ve výhledu dle jeho názoru chybí výstavba garážových (parkovacích) stání  

v ulici Mrkvičkova 
 

p. Marek  
- upozornil MUDr. Katru, že v případě Makovského se jednalo o investici za 130 mil. Kč 

nikoli 220 mil. Kč (je to dost velký rozdíl)  
 

pí Richterová  
- dotaz - kapitálové výdaje – financování investičních akcí „ještě z prodeje BJ“ 

 

Mgr. Černovský  
- nyní ještě dobíhají příjmy z prodeje bytových jednotek – není myšleno do budoucnosti 
- garážová stání (parkovací domy) v ulici Mrkvičkova (investice za cca 200mil. Kč) – 

MČ na to nemá finanční prostředky, může být řešeno formou PPP projektu – partnerství 
soukromého a veřejného sektoru  

 

p. Bartoš 
- bylo řečeno, že v případě bodu 18.3 přesná skutečná čísla rozpočtu nejsou známa  

a v tomto projednávaném bodě 18.4 již jsou uvedena skutečná čísla  
 

Mgr. Černovský  
- je třeba rozlišovat dva pojmy – schválený rozpočet a skutečný rozpočet (po 

provedených úpravách)   
- plnění rozpočtu – přesné číslo ještě není známo (nejsou hotovy rozbory hospodaření)  

 

pí Vítková  
- plán běžných výdajů – dotaz, zda je počítáno s udržovacími výdaji (např. bazén,  

dům seniorů)  
 

Mgr. Černovský  
- je třeba rozlišovat investiční a běžné výdaje  
- u sportovního centra a domova pro seniory je představa, aby provozní výnosy pokrývaly  

provozní výdaje  
 

pí Vítková  
- při dřívějším projednávání sportovního centra byli zastupitelé upozorněni,  

že pokud se schválí větší rozměr bazénu, bude to třeba dotovat z rozpočtu MČ 
 

Mgr. Černovský  
- je předpoklad, že bazén zvýší atraktivitu ostatních sportovišť, které budou vydělávat  

a snižovat náklady na provoz bazénu  
- výběrové řízení na provozovatele bude zřejmě zrušeno, bude se postupovat jinak  
- obě firmy, které se v rámci VŘ přihlásily, nabídly, že by platily MČ  

ročně určitou částku, navíc by sportovní centrum provozovaly a udržovaly 
 

 

Mgr. Slavíková Klímová  
- zaráží jí tempo utrácení finančních prostředků  
- v budoucnu nebudou finanční prostředky na další investice, např. jesle  
- příjmy MČ se budou spíše snižovat, běžné výdaje – růst  
- dá se předpokládat, že další příjmy z prodeje majetku nebudou  
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Mgr. Černovský  
- na tomto zasedání se navrhly pouze dvě investice – garážová stání a jesle  
- když mluví za sebe, tak je odpůrce „jeslí“ a vysvětlil důvody  
- za komunistů byla mateřská dovolená pár týdnů, nebyl žádný rodičovský příspěvek  

a často nezbývalo než dát děti do jeslí 
- dnes stát formou rodičovského příspěvku a přídavků na děti umožňuje maminkám,  

aby byly s dětmi doma 
- existují soukromé jesle  

 

Mgr. Slavíková Klímová  
- mnohdy se jedná o to, že je rodičovská dovolená pouze dva roky – tlak ze strany státu  

a ze strany zaměstnavatele  
- maminky nemají hlídání, soukromé jesle – vysoké poplatky – většina normálních rodin 

na to dnes nemá finanční prostředky   
 
 

MUDr. Katra 
- žádost, aby RMČ zpracovala návrh rozpočtového výhledu se zpomalením tempa 

investic  
- dotaz, kolik bude MČ dotovat – investovat do toho, jakmile budou zrealizovány velké 

investice  
 

Mgr. Černovský  
- příští rok se konají volby do ZMČ, rozpočet je schválen pouze na letošní rok ostatní 

investice jsou nejisté a budou znovu projednány v rámci rozpočtu v aktuálním období  
 

p. Marek 
- dotaz na MUDr. Katru, jaká větší investice by měla být vyjmuta 

 

p. Hájek  
- souhlasí s názorem Mgr. Černovského, že příští rok budou volby a nemá smysl 

předvídat, schvaluje se pouze návrh   
 

Bc. Krása 
- je zvláštní, že je schválení návrhu rozpočtového výhledu po MČ vyžadováno,  

výhled se těžko odhaduje, nové zastupitelstvo – jiné rozpočty  
 

Usnesení: 
 

ZMČ schvaluje Návrh rozpočtového výhledu na roky 2014 až 2018. 
 

Pro 12, proti 1, zdržel se 8, nehlasoval  0/ T: ihned/ Z: EKN 
 
5) Plán investic a velkých oprav na roky 2012 až 2018 
 

Diskuse: 
 

p. Bartoš 
- tento materiál by měl být dle jeho názoru nazván jinak  
- v této podobě ho nelze brát pouze na vědomí, spíše by ho mělo schválit   

 

Mgr. Černovský  
- souhrnná čísla – v rámci bodu 18.4 
- v tomto případě se jedná o pracovní materiál, mohlo by se to případně nazvat 

„výhledem“, apod. – jedná se o podrobný výpis toho, co by se mělo  
v rámci MČ realizovat  

- důležité: výdaje kapitálové a výdaje běžné  
 

p. Bartoš 
- navrhuje materiál přejmenovat na „Plán předpokládaných investic a velkých oprav“  

 

Mgr. Černovský  
- jako předkladatel tohoto materiálu souhlasí se změnou jeho názvu  
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Bc. Synková  
- bude provedena úprava názvu a textu přijatého usnesení takto:  

 
Nový název usnesení:  
 
Výhled předpokládaných investic a velkých oprav na roky 2012 – 2018 
 

 
Nový text usnesení:   
 

ZMČ bere na vědomí výhled předpokládaných investic a velkých oprav na roky 2012 až 2018. 
 

T: ihned/ Z: EKN 
 
6) Podmínky pro poskytován í grantů v oblasti sportu, volnočasových aktivit,  
     školství a kultury 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo nové „Podmínky pro poskytování grantů v oblasti sportu,  
volnočasových aktivit, školství a kultury“. 
 

ZMČ schválilo nové „Podmínky pro poskytování grantů v oblasti sportu,  
volnočasových aktivit, školství a kultury“. 

 

ZMČ ukládá EKN připravit vyhlášení grantů pro r. 2013 dle schválených podmínek. 
 

Pro 21, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  0/ T: ihned/ Z: EKN 
 
7) Stanovisko k záměru výstavby tzv. „Pietního parku pro zvířata“ 
 

Diskuse: 
 

p. Marek 
- informace od vedoucí odboru výstavby paní Dany Kolářové o tom,  

že umístění pietního parku pro zvířata není dle platného územního plánu možné  
- tímto materiálem dává ZMČ najevo svůj nesouhlas i přes výše uvedenou skutečnost 

 
 

MUDr. Katra 
- souhlasí s předloženým materiálem 
- připomněl, že původně měl být tento projekt realizován v Řepích  
- jedním z těch, kdo proti tomu bojovali, byl MUDr. Nedělka  

 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo záměr zřídit na pozemcích v sousedství Parku Na prameništi v Praze Zličíně 
tzv. „Pietní park pro zvířata chovaná v zájmových chovech“. 
 

ZMČ s ohledem na bezprostřední sousedství vyjadřuje svůj nesouhlas se záměrem zřídit  
na pozemcích v sousedství Parku Na prameništi v Praze Zličíně tzv. „Pietní park pro zvířata 
chovaná v zájmových chovech“. 
 

Pro 18, proti 1, zdržel se 0, nehlasoval  2/ T: ihned/ Z: KS 
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8) Informace o výsledcích ankety občanů z výstavy výtvarně architektonických návrhů      
    soutěže „Smuteční síň“, doporučení návrhu ke schválení 
 

„Projednání této záležitosti se účastnil Doc. Ing. akad. arch. Jiří Mojžíš  
(konzultant ve věci realizace veřejné soutěže o návrh smuteční síně řepského hřbitova)“ 
 

Diskuse: 
 

 Doc. Ing. akad. arch. Jiří Mojžíš 
- jedná se o civilní sakrální stavbu  
- účelový objekt – má obsahovat prostor pro sociální zařízení i správce hřbitova  
- byl zvolen systém výběru nejlepšího návrhu formou soutěže, kdy se k návrhům 

vyjadřovali občané městské části - tři nejlépe oceněné návrhy  
- dle jeho názoru se jedná o kvalitní projekty, dále vyjádřil své stanovisko k jednotlivým 

vítězným návrhům  
 

Bc. Červený (vedoucí OSOM) 
- požadavky starších občanů na smuteční síň v Řepích  

(nechtějí docházet jinam – zvláště v zimním období)  
- informoval o pomoci pana Hájka v rámci historie Řep – byla zde márnice  
- z toho důvodu, že v Řepích má bydliště mnoho studentů, tak se vyhlásila soutěž  

o nejlepší návrh smuteční síně (podpora studentů v Řepích)    
- z důvodu vyhlášení soutěže - negativní recenze od České komory architektů  
- soutěž o nejlepší návrh pietního místa  
- vedení MČ chtělo nechat o výsledku soutěže rozhodnout občany –  

hlasovalo celkem 109 lidí – výsledek – první tři návrhy:  
návrh č. 42 – 38 hlasů  
návrh č. 56 – 33 hlasů 
návrh č. 41 – 13 hlasů 

- rozhodující pro realizaci určitého projektu je i to, jak to celé vytvořit  
a následně udržovat 

- komise následně doporučila pro realizaci návrhy v pořadí č. 2, 1, 3   
 

Ing. Vaicová  
- smyslem soutěže bylo podpořit studenty z Řep  
- ZMČ se dává ke schválení k realizaci návrh č. 2 

 

JUDr. Havlíčková  
- dotaz, kdy byl schválen záměr výstavby smuteční síně  

 

Ing. Vaicová  
- samotná výstavba smuteční síně dle příslušeného návrhu bude schválena až teď  

 
 

Bc. Červený (vedoucí OSOM) 
- schválení záměru - usnesení RMČ č. 52.15 ze dne 24. 9. 2012 

 
 

p. XY (občan MČ) 
- dotaz, když byl záměr, aby se do soutěže zapojili studenti, proč se informace o soutěži 

nepředala katedrám vysokých škol se zaměřením na architekturu, výtvarné umění, apod. 
- neregulérnost podmínek – nemohli se jí účastnit architekti  
- v hodnotící porotě nezasedl jediný architekt – odbornost  

 

Ing. Vaicová 
- byl přizván konzultant Doc. Ing. akad. arch. Jiří Mojžíš 
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p. XY (občan MČ) 
- Doc. Ing. akad. arch. Jiří Mojžíš - pouze konzultant, nebyl členem poroty –  

jeho hlas neměl žádnou váhu 
- poprosil, aby zastupitelé nepodpořili navrhované usnesení 
- není odpůrcem smuteční síně  

 

p. Marek  
- dotaz na pana XY, zda zpochybňuje, že návrhy vyhotovili architekti  

 

p. XY (občan MČ) 
- architekti by mohli být Českou komorou architektů sankciováni v případě,  

že by se takovéto soutěže účastnili  
 

p. Marek  
- dotaz, zda se p. XY domnívá, že každý architekt musí být členem komory architektů, 

nebo zda se jedná o dobrovolné členství  
- upozornil, že například architekt Kaplický není členem České komory architektů  

a jsou za ním vidět výsledky  
- komora tímto postupem neumožňuje svým „lidem“ účastnit se podobných soutěží  

 

Ing. Vaicová  
- s Českou komorou architektů se diskutovalo několikrát – komora zadávala 

nerealizovatelné podmínky – z tohoto důvodu nebyla možná dohoda  
- architekti prvních tří vítězných návrhů nejsou členy této komory architektů  
- vítězné návrhy této architektonické soutěže vybrali občané MČ svým hlasováním  

 

Bc. Červený (vedoucí OSOM) 
- architektonická soutěž byla vyhlášena a proběhla regulérně 
- jedná se pouze o vizualizaci, jak by to mělo vypadat  
- z pohledu udržitelnosti se doporučuje návrh č. 2 

 

Ing. Vaicová 
- doplnila, že zákon o veřejných zakázkách nestanovuje, že se má přizvat  

„komora architektů“  
- náklady na „komoru architektů“ by činily 200 tis. Kč 

 

Dr. Finger  
- domnívá se, že ty peníze, co se dali za tuto soutěž, se mohli dát lidem,  

aby sjeli „taxíkem“ do Motola – MČ by ušetřila 
- tento projekt je velký luxus (smuteční síň v Motole je blízko) 
- není to dobrá investice  

 

Ing. Vaicová  
- upozornila, že obřady v motolském krematoriu jsou velmi drahé 
- chápe, že občané chtějí ušetřit na všech věcech, které se jich týkají  
- realizace tohoto projektu = úspora pro naše občany  

 

Bc. Krása 
- o prvních třech místech rozhodli občané Řep  
- poté proběhlo jednání komise s odborníkem - Doc. Ing. akad. arch. Jiřím Mojžíšem 
- rozhodlo se o tom, že z hlediska prostorových, atd. aspektů se nejvíce hodí pro realizaci 

návrh č. 2 
- řepský hřbitov má mít místo pro rozloučení - jedná se o správnou investici,  

která není až tak velká  
 

p. Hájek  
- „komora architektů“ je dle jeho názoru profesní lobby (ani Bořek Šípek není členem)   
- historie – v Řepích vždy byla kaple, pohřbívá se zde – za špatného počasí jsou nyní 

nedůstojné podmínky   
- v Řepích by mělo být místo pro rozloučení / každá generace něco zanechává pro ty další 
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p. Bartoš 
- dotaz, zda by nemělo být pravidlem, že když se jedná o investici nad 1 mil. Kč,  

že ji schválí ZMČ - postup se mu zdá být pochybný, s vybudováním síně však souhlasí   
 

p. Marek 
- investice byly schváleny rozpočtem – tato investice je tam zahrnuta   
- architektonická soutěž nebyla o částce nad 1 mil. Kč  

 

Bc. Synková  
- ZMČ může rozhodnout, že se v Řepích nebude stavět smuteční síň  
- upozornila, že zatím do toho MČ investovala pouze finanční odměnu  

pro výherce soutěže (45 000, - Kč)  
 

p. Marek  
- rozpočet s touto investicí byl schválen  

 

Bc. Červený  
- plán revitalizace hřbitova – nové cesty, zalesnění, zeď, kolumbární okénka -  

může být zastupitelům na vyžádání poskytnut  
- setkání s řepskými seniory – požadavky na smuteční síň 
- soutěž byla regulérní – informace mailem, Řepská 17, atd.     

 

p. Bartoš 
- nezpochybňuje průběh soutěže a výstavbu smuteční síně, ale to, jak se postupovalo  
- RMČ automaticky předpokládala, že dojde ke schválení rozpočtu a záměr výstavby 

smuteční síně  
 

Mgr. Černovský  
- rozpočet, který byl dnes schválen, zahrnuje investiční akce a opravy  
- studie jsou připraveny – nevidí v tom problém 

 

p. Bartoš 
- návrh rozpočtu – mj. schválení částky na jednotlivé PD  
- dotaz, z čeho se usoudilo, že ZMČ chce smuteční síň stavět  

 

Dr. Finger 
- uvedl, že nemá v Řepích takové „kořeny“ jako p. Hájek, bydlí zde 20 let  
- péče, které se věnuje starší části Řep (chodníky, silnice), by se měla věnovat  

i spodní části sídlištní zástavby, kde je situace mnohem horší   
- navrhuje uskutečnit zastupitelstvo „v pohybu“ – vycházka, při které by se diskutovalo  

o tom, co v Řepích změnit  
 

p. Marek 
- konkrétně v ulici Mrkvičkova je ostuda, že se o to léta nestará vlastník,  

kterým je Ministerstvo obrany  
 

pí Vítková  
- domnívá se, že je problém v komunikaci - nejdříve se mělo informovat ZMČ,  

pak se měla vyhlásit soutěž (vše proběhlo jen v RMČ) 
- ona se v Sokolovně na návrzích podívat byla  

 

Bc. Krása 
- upozornil, že všechny návrhy byly tři dny vystaveny v Sokolovně, zastupitelé to věděli,  

přesto se tam mnozí nešli podívat – o soutěži vědí všichni zastupitelé řadu týdnů  
 

p. Hájek  
- paní Vítková je v redakční radě - informace v Řepské 17 
- workshop s občany – občané ze sídlištní zástavby chtěli smuteční síň více než občané  

ze starých Řep  
- o výstavbě smuteční síně se již v rámci ZMČ jednalo  
- fámy Dr. Fingera o investicích do starých Řep (platil to MHMP – nebyla tam 

kanalizace, voda) / horní Řepy – špatný stav komunikací  
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MUDr. Katra 
- ví o tom, že se již na ZMČ probíralo téma výstavby smuteční síně  
- reagoval na slova Dr. Fingera, že o cokoliv požádá např. odbor životního prostředí,  

tak je mu vyhověno – ať se každý stará o své okolí  
- nemá rád rozdělování Řep na „starší a sídlištní část“  

 

Bc. Červený (vedoucí OSOM) 
- příspěvek p. XY – je zde celý šanon - informace o soutěži byla zveřejněna  

na internetové stránce www.archiweb.cz, kde ji shlédlo 3 700 lidí  
 

Bc. Synková  
- do diskuse je přihlášen p. XY (není občan Řep)  

Hlasování o tom, zda mu ZMČ udělí souhlas k účasti na diskusi: 20,0,0,1 
 
 
 

p. XY (diskutující)  
- dotaz na Doc. Ing. akad. arch. Jiřího Mojžíše, jakým způsobem vyhodnotil cenu návrhů  
- dispoziční řešení – není prokazatelné u návrhu č. 2 
- soutěž byla spíše určená studentům architektury - vybraný projekt pro realizaci –  

nerespektuje současný a budoucí trend 
 

Doc. Ing. akad. arch. Jiří Mojžíš 
- vítězné první tři návrhy vybrali občané – on je následně konzultoval s komisí - výběr  
- informace o podobné architektonické soutěži v Praze – Nebušicích  

 

p. Bartoš 
- dotaz, z jakého důvodu byla vybrána k realizaci tato navrhovaná síň a jaký byl případně 

rozdíl v předpokládaných nákladech  
 

Doc. Ing. akad. arch. Jiří Mojžíš 
- rozhodující byly např. provozní náklady, dispoziční řešení, zázemí   

 

p. Bartoš 
- protinávrh: ZMČ schvaluje realizaci smuteční síně na základě výsledků ankety občanů  

 

Bc. Števík  
- bylo by vhodné doplnit důvod, proč byl vybrán jiný návrh než ten, který vybrali občané  

 

pí Kőrberová  
- domnívá se, že došlo k ignorování komory architektů 
- rozhodnout by se mělo dnes, názor občanů zastupitelé znají  

 

Mgr. Černovský  
- výstavu navštívilo cca 90 lidí, zastupitel však zastupuje více lidí – o návrhu,  

který bude realizován, ZMČ může rozhodnout a může se i odchýlit  
od názoru hlasujících lidí  

 
 
 

pí Richterová  
- protinávrh:  

 

ZMČ schvaluje výtvarně architektonický návrh na výstavbu smuteční síně č. 42  
k přípravě realizace. 
 

Pro 5, proti 10, zdržel se 5, nehlasoval  1/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
Bc. Synková  

- měl by být schválen pouze záměr výstavby  
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Hlasování o usnesení: 
 

ZMČ schvaluje výsledky ankety občanů z výstavy výtvarně architektonických návrhů soutěže 
„Smuteční síň“, pořadí návrhů: 42, 56, 41. 
 

ZMČ schvaluje výstavbu smuteční síně. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 16, proti 1, zdržel se 3, nehlasoval  1/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
9) Odejmutí veřejného osvětlení, které je součástí stavby  
    „Nová parkoviště pro polikliniku v ul. Bendova a v ul. Žufanova, Praha 6 – Řepy“  
    ze svěřené správy MČ Praha 17 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo návrh na odejmutí veřejného osvětlení, které je součástí stavby  
„Nová parkoviště pro polikliniku v ul. Bendova a v ul. Žufanova, Praha 6 - Řepy“  
ze svěřené správy MČ Praha 17, bezúplatným převodem do vlastnictví hl. m. Prahy. 
 

ZMČ souhlasí s odejmutím veřejného osvětlení, které je součástí stavby  
„Nová parkoviště pro polikliniku v ul. Bendova a v ul. Žufanova, Praha 6 Řepy“,  
inventurní číslo MC1700015537 a to v rozsahu 8 ks světelných míst VO  
(evidenční čísla 614712 – 614717 a 619693, 619694) v ul. Bendova na pozemcích  
č. parc. 1234/30, 1234/31, 1234/32, 1234/211 k. ú. Řepy, v celkové pořizovací hodnotě  
539 589,50 Kč ze svěřené správy MČ Praha 17, bezúplatným převodem do majetku  
hl. m. Prahy). 
 

ZMČ ukládá OÚRI požádat prostřednictvím Odboru evidence, správy a využití majetku 
MHMP Radu a Zastupitelstvo HMP o odejmutí veřejného osvětlení, bezúplatným převodem  
do vlastnictví HMP. 
 

Pro 19, proti 0, zdržel se 1, nehlasoval 1 / T: ihned/ Z: OÚRI 
 
10) III. kolo výběrového řízení na prodej nemovitostí Slánská č. p. 269 (čínská restaurace)  
      a Žalanského č. p. 268 (bývalé sídlo části MČ P17 – OŽPD), včetně všech přilehlých  
      pozemků (celková zastavěná plocha: 229 m2, ostatní výměra pozemků: 410 m2) 

 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo návrh přijetí ekonomicky nejvýhodnější nabídky na koupi nemovitostí 
Slánská č. p. 269 (čínská restaurace) a Žalanského č. p. 268 (bývalé sídlo části ÚMČ P17 – 
OŽPD), včetně všech přilehlých pozemků (celková zastavěná plocha: 229 m2,  
ostatní výměra pozemků: 410 m2), k. ú. Řepy.  

 

ZMČ schvaluje přijetí nabídky pana XY, bytem Šafaříkova, 120 00 Praha 2,  
na koupi nemovitostí Slánská č. p. 269 a Žalanského č. p. 268, včetně všech přilehlých 
pozemků, k. ú. Řepy, s nabídkovou cenou XY Kč, následným uzavřením  
kupní smlouvy a započtení jistiny ve výši XY Kč na kupní cenu. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

ZMČ zmocňuje starostku MČ Praha 17 k podpisu kupní smlouvy. 
 

Pro 19, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  2/ T: ihned/ Z: OSOM 
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11) Nová Pravidla výběrových řízení na pronájem bytů svěřených  
       hlavním městem Prahou Městské části Praha 17 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo návrh nových Pravidel výběrových řízení na pronájem bytů svěřených 
hlavním městem Prahou Městské části Praha 17. 
 

ZMČ schvaluje „Pravidla výběrových řízení na pronájem bytů svěřených  
hlavním městem Prahou Městské části Praha 17“. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 17, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  4/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
12) Volná bytová jednotka o vel. 3+1/L v 1. podlaží domu čp. 1281  
       ve Španielově ulici s dluhem 
 

Usnesení: 
 

ZMČ bylo seznámeno s ukončením oprav volné bytové jednotky o vel. 3+1/L  
v 1. podlaží domu čp. 1281 v ul. Španielova s dluhem.  

 

ZMČ schvaluje snížení dlužné pohledávky XY Kč o  PZP  XY Kč a nákl. s. ř. XY Kč  
na částku  XY Kč. 
 

ZMČ schvaluje vypsání I. kola výběrového řízení na pronájem bytové jednotky  
o vel. 3+1/L v 1. podlaží čp. 1281, Španielova ulice s úhradou minimální požadované částky  
ve výši 369 516, - Kč za nájemné 82, - Kč/m2/měsíc, bez služeb. Nájemní smlouva  
bude uzavřena na dobu neurčitou. Na základě usnesení RMČ č. 233 ze dne 15. 5. 2006  
bude ve smyslu § 686a) odst. 1 až 5 obč. zákoníku v platném znění od nového nájemce       
požadováno složení peněžních prostředků ve výši trojnásobku měsíčního nájemného  
a záloh na služby spojené s užíváním bytu. 
 

ZMČ schvaluje vypsání II. kola a III. kola výběrového řízení za podmínek I. kola  
výběrového řízení na pronájem uvedeného bytu v případě, že vítěz nebude vybrán v I. kole  
ani ve II. kole VŘ. 
 

ZMČ schvaluje, že nabídka III. kola bude zveřejněna v inzertních novinách Annonce.  
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  3/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
13) Volná bytová jednotka o vel. 3+1/L v 8. podlaží domu čp. 1284  
       ve Španielově ulici s dluhem 

 

Usnesení: 
 

ZMČ bylo seznámeno s ukončením oprav volné bytové jednotky o vel. 3+1/L  
v 8. podlaží domu čp. 1284 v ul. Španielova i s dluhem.  

 

ZMČ schvaluje snížení dlužné pohledávky ve výši XY Kč o PZP  XY Kč na částku XY Kč.  
 

ZMČ schvaluje vypsání I. kola výběrového řízení na pronájem bytové jednotky  
o vel.3+1/L v 8. podlaží čp. 1284, Španielova ulice s úhradou minimální požadované částky  
ve výši 358 509, - Kč, za nájemné 82, - Kč/m2/měsíc, bez služeb. Nájemní smlouva  
bude uzavřena na dobu neurčitou.  
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Na základě usnesení RMČ č. 233 ze dne 15. 5. 2006 bude ve smyslu § 686a) odst. 1 až 5  
obč. zákoníku v platném znění od nového nájemce požadováno složení peněžních prostředků 
ve výši trojnásobku měsíčního nájemného a záloh na služby spojené s užíváním bytu. 
 

ZMČ schvaluje vypsání II. kola a III. kola výběrového řízení za podmínek I. kola  
výběrového řízení na pronájem uvedeného bytu v případě, že vítěz nebude vybrán v I. kole  
ani ve II. kole VŘ. 
 

ZMČ schvaluje, že nabídka III. kola bude zveřejněna v inzertních novinách Annonce.  
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 17, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  4/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
14) Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  
       k bytu o vel. 2+kk v 1. podlaží domu čp. 1137 v Jiránkově ulici na období delší  
       než 1,5 roku a o ponechání bydlení v bytě bez nájemní smlouvy 
 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost pana XY, bytem Jiránkova 1137, Praha 6 – Řepy zastoupeného  
na základě plné moci panem XY, Vackova, Praha 5 o schválení splátkové dohody na dluh  
za nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši XY Kč za byt o velikosti 2+kk  
v 1. podlaží domu čp. 1137 v Jiránkově ulici na období delší než 1,5 roku  
a žádost o ponechání bydlení v bytě bez nájemní smlouvy.  

 

ZMČ schvaluje uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi panem XY, 
bytem Jiránkova 1137, zastoupeným na základě plné moci panem XY, Vackova, Praha 5 
a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku v celkové výši XY K č (dlužné nájemné  
ve výši XY Kč a poplatky z prodlení ke dni 16. 1. 2013 ve výši XY Kč) při výši měsíční 
splátky 2.000, - Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude uzavřena formou notářského 
zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z titulu prodlení při úhradě za nájemné  
nebo za služby spojené s užíváním bytů svěřených Městské části Praha 17 schválených  
ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012). 
 

ZMČ schvaluje aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu,  
resp. k poslednímu dni předcházejícího měsíce, v němž bude notářský zápis sepsán. 

 

ZMČ schvaluje ponechat bydlet pana XY v bytě v Jiránkově ulici čp. 1137 po skončení 
nájemní smlouvy za podmínky dodržování splátkové dohody a řádného hrazení nájemného. 
V opačném případě bude podána žaloba na vyklizení bytu v Jiránkově ulici čp. 1137  
proti panu XY. V případě úplného doplacení dluhu má pan XY možnost požádat o navázání 
nové nájemní smlouvy k předmětnému bytu. 

 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM.  
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  3/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
15) Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  
       k bytu o vel. 4+1/L v 5. podlaží domu čp. 1152 ve Vondroušově ulici  
       na období delší než 1,5 roku   

 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost paní XY, bytem Vondroušova 1152, Praha 6 – Řepy  
o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši  
XY K č za byt o velikosti 4+1/L v 5. podlaží domu čp. 1152 ve Vondroušově ulici na období 
delší než 1,5 roku.  
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ZMČ schvaluje uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi paní XY,  
bytem Vondroušova 1152 a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku v celkové výši  
XY K č (dlužné nájemné ve výši XY Kč a poplatky z prodlení ke dni 7. 2. 2013  
ve výši XY Kč) při výši měsíční splátky 3.000, - Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude 
uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z titulu prodlení 
při úhradě za nájemné nebo za služby spojené s užíváním bytů svěřených  
Městské části Praha 17 schválených ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012). 
 

ZMČ schvaluje aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu,  
resp. k poslednímu dni měsíce předcházejícího měsíci, v němž bude notářský zápis sepsán. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 19, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  2/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
16) Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  
      k bytu o vel. 3+1 v 7. podlaží domu čp. 1162 na období delší než 1,5 roku 

 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost paní XY, bytem Vondroušova 1162/4, Praha 6 – Řepy o schválení 
splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši  
XY K č za byt o velikosti 3+1/L v 7. podlaží domu čp. 1162 ve Vondroušově ulici  
na období delší než 1,5 roku.  
 

ZMČ schvaluje uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi paní XY,  
bytem Vondroušova 1162 a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku v celkové výši  
XY K č (dlužné nájemné ve výši XY Kč a poplatky z prodlení XY Kč) při výši měsíční splátky 
2.000, - Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu  
(dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z titulu prodlení při úhradě  
za nájemné nebo za služby spojené s užíváním bytů svěřených Městské části Praha 17 
schválených ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012). 

 

ZMČ schvaluje aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu,  
resp. k poslednímu dni předcházejícího měsíce, v němž bude notářský zápis sepsán. 

 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 19, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  2/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
17) Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  
       k bytu o vel. 1+kk v 1. podlaží domu čp. 1265 ve Španielově ulici  
       na období delší než 1,5 roku   

 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost paní XY, bytem Španielova 1265, Praha 6 – Řepy o schválení 
splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši  
XY K č za byt o velikosti 1+kk v 1. podlaží domu čp. 1152 ve Vondroušově ulici  
na období delší než 1,5 roku.  
 

ZMČ schvaluje uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku  
mezi paní XY, bytem Španielova 1265 a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku 
v celkové výši XY Kč (dlužné nájemné ve výši XY Kč a poplatky z prodlení ke dni 7. 2. 2013 
ve výši XY Kč) při výši měsíční splátky 2.000, - Kč do uhrazení dluhu.  
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Splátková dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu 
pohledávek z titulu prodlení při úhradě za nájemné nebo za služby spojené s užíváním bytů 
svěřených Městské části Praha 17 schválených ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012). 
 

ZMČ schvaluje aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu,  
resp. k poslednímu dni měsíce předcházejícího měsíci, v němž bude notářský zápis sepsán. 

 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 19, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  2/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
18) Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení k bytu  
      o velikosti 1+k.k. v 6. podlaží domu čp. 1051 na období delší než 1,5 roku 

 

Usnesení: 
 

ZMČ projednalo žádost pana XY, bytem Nevanova 1051/13, Praha 6 – Řepy o schválení 
splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši XY Kč za byt 
o velikosti 1+k.k. v 6. podlaží domu čp. 1051, ul. Nevanova na období delší než 1,5 roku.  

 

ZMČ schvaluje uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku  
s panem XY, bytem Nevanova 1051/13 a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku 
v celkové výši XY Kč (dlužné nájemné ve výši XY Kč a poplatky z prodlení XY Kč)  
při výši měsíční splátky 3.000, - Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude uzavřena 
formou notářského zápisu (podle čl. III odst. 3) Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z titulu 
prodlení při úhradě za nájemné nebo služby spojené s užíváním bytů svěřené  
Městské části Praha 17 schválených na ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012). 
 

ZMČ schvaluje aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu,  
resp. k poslednímu dni měsíce předcházejícího měsíci, v němž bude notářský zápis sepsán. 
 

ZMČ ukládá zástupkyni starostky Ing. Marii Vaicové, aby zajistila splnění usnesení 
prostřednictvím vedoucího OSOM. 
 

Pro 18, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval  3/ T: ihned/ Z: OSOM 
 
19) Návrh skladby sportovišť pro Sportovní centrum Na Chobotě 
 

Diskuse: 
p. Bartoš  

- je členem komise, která dozorovala výběrové řízení  
- dotaz, jakou odpovědnost ponese firma Gordion  

 

Bc. Synková  
- jednání – Gordion si stojí za tím, že to proběhlo v pořádku  
- soutěž bude zrušena – nemělo by se to tedy firmě Gordion hradit  
- mají být pevně stanovené zadávací podmínky  

p. Stloukal  
- navrhuje schválit bod II. v rámci finančních rámců – uvedení maximálních cen  

jednotlivých sportovišť  
 

Bc. Synková  
- z toho důvodu jsou u sportovišť uvedeny rozměry 
- bazén – samostatná budova (navýšení ceny)  

 

p. Stloukal  
- upozornil, aby pak ceny sportovišť nebyly mnohem vyšší  

 

Bc. Synková  
- v plánu investic se počítá s celkovou max. částkou ve výši 300 mil. Kč 
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MUDr. Katra  
- jedná se o obrovskou investici, musí se vědět, co to bude obnášet – max. výše investice     

 

Bc. Synková  
- o výstavbě sportovního centra se jedná již čtyři roky v rámci ZMČ i příslušné komise  
- bylo chybou chtít vybírat v první fázi nejprve provozovatele sportovního centra 
- usnesení může být doplněno o text – investice v maximální výši 300 mil. Kč  

 

p. Stolina  
- přesné ceny sportovišť nelze v tuto chvíli uvést – není vypracován projekt  

 

p. Marek  
- zadání projektové dokumentace – požadavek do 300 mil. Kč, skladba sportovišť – PD - 

bude to trvat ¾ roku, poté se může diskutovat, co případně z projektu vypustit  
- nyní je třeba se posunout dál  

 

MUDr. Katra  
- strop investice by měl být 300 mil. Kč 

 

p. Bartoš 
- MČ, projektanti, atd. se musí s touto investicí již vejít do stropu 300 mil. Kč 

 

p. Marek  
- k navýšení částky došlo v souvislosti s tím, že se zvětšil rozměr a umístění bazénu  

v samostatném objektu 
- nyní se ceny pouze odhadují 

 

Dr. Finger 
- shoda koalice a opozice na konečné podobě sportovního centra  
- neví, zda je nutné, aby projekt obsahoval restaurace a ubytovací kapacity,  

do projektu by podle jeho názoru mohla být zahrnuta i Sokolovna 
- obává se toho, kdo to bude provozovat a za jakých dotací MČ 

 

Mgr. Černovský  
- informoval, že výstavba bazénu bude stát min. 110 mil. Kč 
- dokud není projekt, tak to jsou pouze odhady 

 

Ing. Vaicová  
- Sokolovna je určena pro kulturní využití 

 

pí Vítková 
- sportovní centrum – multifunkční využití (tedy i kulturní) 

 

Bc. Synková  
- ve sportovním centru by se měly konat větší kulturní akce, v Sokolovně ty menší  

 

Mgr. Černovský  
- informoval o jednání s firmou, která staví sportoviště 
- pokud se bude sportovní centrum využívat i pro kulturu, tak se výstavba prodraží –  

bude to ještě předmětem další analýzy 
 

Bc. Synková  
- přečetla nové znění usnesení  

 

MUDr. Katra 
- vyjádření Mgr. Černovského je vážné, je třeba rozhodovat uvážlivě  

 

p. Marek  
- po vyhotovení projektové dokumentace se rozhodne o prioritách  

 

Dr. Finger 
- dotaz na cenu projektu  

 

 
Bc. Synková  

- bude se jednat o částku přibližně 10 mil. Kč (je to v rozpočtu) 
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Bc. Krása 
- v rámci projektu se tím bude ZMČ několikrát ještě zabývat, je možné, že se z projektu  

něco vypustí  
 

Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 
- výběrové řízení – stanovení podmínek – cena max. do ….  

 

Usnesení: 
 

ZMČ bere na vědomí důvodovou zprávu k návrhu skladby sportovišť  
pro Sportovní centrum Na Chobotě.  

 

ZMČ schvaluje skladbu sportovišť Sportovního centra Na Chobotě  
v maximální výši 300 mil. Kč takto:  
 

            Sportoviště v krytých prostorách: 
- velká hala s hledištěm 400 - 600 diváků, hrací plocha – 44 x 22m 
- malá hala standartních rozměrů pro sport – tréninková 28 x 16m  
- zázemí sportoviště vč. sociálního zařízení 
- restaurace 
- ubytovací kapacita – dvojlůžkové pokoje, kapacita cca 60 lůžek 
- wellness a fitness 
- bazén 25 x 12,5 m 

 
            Venkovní sportoviště: 

- 3 tenisové kurty 
- 3 hřiště na beachvolejbal 
- malé dětské hřiště 
- celoroční horolezecká stěna 

 
ZMČ schvaluje novelizaci klíčových etap realizace projektu Sportovního centra Na Chobotě  
viz. příloha.  
 

Pro 15, proti 2, zdržel se 4, nehlasoval  0/ T: ihned/ Z: OŠK 
 
20) Náměty a připomínky členů ZMČ 
 

p. Stloukal  
- strážníci Městské policie jej upozornili na stížnosti, které se týkají nevhodného chování 

mládeže, které na dětských hřištích popíjí alkohol a zanechává nepořádek - řešením  
by mohlo být např. oplocení dětských hřišť 

- konkrétně se jedná o hřiště za „Tescem“  
 

p. Marek  
- toto konkrétní hřiště bude rekonstruováno v rámci projektu Zdravé a hravé Řepy II, 

oploceno nebude, bude však umístěna cedule s návštěvním řádem stejně jako je to  
např. u hřiště ve Vondroušově ulici  

 

Bc. Krása 
- dotaz, zda je možné, aby ZMČ vydalo v této oblasti vyhlášku  

(zákaz pití alkoholu na těchto místech) 
p. Marek  

- toto spadá do kompetence hlavního města Prahy  
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Dr. Finger 
- dotaz, kdo zabezpečuje úklid sněhu (silnice, chodníky) na sídlišti   
- nespokojenost – sníh nebyl dostatečně odklizen  
- upozornil, že i občané ulice Mrkvičkova platí daň 2 400, - Kč na osobu –  

můžou si za tuto cenu zajistit úklid sami    
 

p. Marek  
- dotaz na p. Fingera, jakou konkrétní oblast má na mysli 
- on sám obdržel několik vyjádření od občanů, že úklid je zajišťován v Řepích dostatečně 
- při silném sněžení, jaké bylo tuto sobotu, je těžší zajistit dokonalé odklizení sněhu  
- konkrétně v sobotu a v neděli byl osobně v terénu  
- je k dispozici harmonogram úklidu – může být poskytnut, případně je k dispozici  

na internetových stránkách MČ   
- upozornil, že silnice jsou rozděleny vyhláškou na třídy  
- třída 1 – Makovského, Slánská, Galandova – projíždí se pluhem  
- další silnice – zóna 2 – ty se třeba neprojíždí (když jsou sjízdné), toto zabezpečuje TSK  

 

Ing. Němejc (tajemník ÚMČ) 
- vyhláška – třídění komunikací (hlavní a vedlejší)  
- kapacity techniky jsou omezené a z toho důvodu nejsou třeba některé ulice  

dokonale odklizené  
- většinu komunikací má ve správě TSK – městská část jí žádá o zásahy  

 

Bc. Červený (vedoucí OSOM) 
- na základě usnesení RMČ došlo ke zvýšení nájemného v ordinacích lékařů o 15%   

 

Ing. Vaicová  
- v souvislosti s rekonstrukcí polikliniky - zvýšení nájemného v ordinacích lékařů 
- právní rozbor je připravený  

 
MUDr. Katra  

- lékaři v zásadě nejsou proti zvýšení nájemného, ale proti způsobu,  
jakým zvýšení nájemného probíhá  

- sdružení lékařů se ohradí  
- rozpis nájemného, který odmítl převzít, byl zaslán poštou  
- rekonstrukce (zateplení, střecha, výtahy, rekolaudace, EPS) – toto není určeno  

ke zlepšení práce lékařů – nelze považovat za argument 
- případně se to ponechá na rozhodnutí soudu  
- je dobře, že MČ investuje do rekonstrukcí tohoto typu (poliklinika, školky, atd.) 

 

Ing. Vaicová  
- porovnání výše nájmu pro lékaře v rámci městských částí 

 

ThDr. JUDr. Leo Salvet, Th.D 
- informace o podepsané smlouvě z roku 2011, s kterou se obě smluvní strany seznámily 
- smluvní strany si vyhrazují určité právo  

(čl. V odst. 5 – jednostranné zvýšení nájemného v určitých případech)  
- byla provedena ekonomická analýza, výše vložených investic 
- nájemné se může stanovit určitou částkou nebo v místě obvyklém –  

nebyl překročen limit 
 

MUDr. Katra  
- navrhuje, aby bylo svoláno další jednání, nebo to budou řešit právníci  

prostřednictvím soudu  
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Ing. Vaicová  
- informovala, že někteří lékaři již nové nájemní smlouvy uzavřeli  

 

Bc. Synková  
- už několik let se účastní jednání s lékaři – je to velmi náročné  
- dříve platili lékaři nájemné 35, - Kč, což bylo o hodně méně, než platili  

nájemci obecních bytů  
- usnesení o zvýšení nájemného je platné – někteří lékaři to nerespektují  

a i nadále platí nižší částku  
 

p. Marek  
- problém je zřejmě v tom, že si dopis s informací o zvýšení nájemného MUDr. Katra 

nepřevzal  
 

 

MUDr. Katra 
- lékaři se odvolali  
- mělo by to být řešeno v rámci dalšího jednání  

 

p. Bartoš 
- domnívá se, že toto by se o tomto nemělo diskutovat na jednání ZMČ  
- nedomnívá se, že by bylo nájemné pro lékaře ve výši 103, - Kč vysoké  

(nájmy nebytových prostor jsou spíše vyšší)  
- dotaz na 12 případů, kdy nebylo možné zvýšit nájem  
- výhodou je, že MČ chce, aby zde lékaři zůstali - kdyby byl pronajímatelem někdo jiný, 

tak by se s lékaři nebavil a dal jim výpověď 
 

Bc. Synková  
- tyto ordinace, kde nedošlo ke zvýšení nájemného, jsou umístěny jinde  

(ne v objektu polikliniky)  
 

p. Bíro  
- souhlasí s názorem p. Bartoše 
- jedná se o osobní spor lékařů, nemělo by být o tom diskutováno v rámci zasedání ZMČ 

– zneužití bodu „Náměty a připomínky“  
 

p. Marek  
- byla provedena rekonstrukce (investice za více než 20 mil. Kč – které se týkají pouze 
části polikliniky nikoli bytové části)  

 

p. Stloukal  
- dotaz, zda by bylo možné na pozemku při ulici Mrkvi čkova, kde má být rekonstruováno 

dětské hřiště, prozatím udělat nouzové parkoviště (na omezenou dobu)  
 

p. Marek  
- pozemek není v tuto chvíli ještě převeden na MČ, po převodu bude provedena 

rekonstrukce hřiště  
 

JUDr. Havlíčková  
- nesouhlasí se zvýšením nájmu, po právní stránce ve věci zvýšení nájemného však 

souhlasí s právníkem OSOM - ThDr. JUDr. Leo Salvetem, Th.D 
- tím, že byla provedena rekonstrukce, nedošlo ke zkvalitnění práce lékařů  
- programové prohlášení RMČ na volební období 2010 – 2014 – cíle a priority –  

oblast zdravotnictví - je riziko, že lékaři budou z Řep odcházet 
- pokud dojde ke zvýšení nájemného pro lékaře, bude to znamenat nestabilní prostředí  

a negativní dopad pro pacienty 
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Ing. Vaicová  
- MČ nemá v úmyslu každý rok zvedat nájemné lékařům, je to pouze  

z důvodu rekonstrukce   
- informovala o nové ordinaci – ortopedie, vedení MČ chce kvalitní a dostupnou 

zdravotní péči  
 

JUDr. Havlíčková  
- lékaři investují do vybavení svých ordinací nemalou částku  
- např. k MUDr. Kvašové je radost si zajít   
- nebytových prostor je strašně moc  

 

p. Marek  
- MČ investovala do rekonstrukce polikliniky, z tohoto důvodu se zvyšuje nájemné  
- konkrétně u MUDr. Katry se jedná o navýšení o 1 200, - Kč/měsíčně   

 

Doc. PaedDr. Farkač, CSc. 
- bude muset rovněž zajít k MUDr. Kvašové, aby se mohl těšit z její práce   
- poděkoval MUDr. Katrovi, že upozornil na pracovním setkání ZMČ na způsob 

parkování lékaře MUDr. Vodárky 
 

MUDr. Katra 
- nejde o zvýšení nájemného, ale o uzavření smlouvy, která bude pro obě strany přijatelná  

 
 
 
 
 
 
 
 

Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  
a občanům za účast na jednání ZMČ.  
 
 
 
 
V Praze dne 27. 2. 2013 
 
Schválil a ověřil:  
 
 
 
 

Bc. Jitka Synková 
 
 
Jaroslav Hájek  
 
 
Petr Stloukal  


